

会议邀请 Roundtable Invitation

Topic : 个人所得税改革新规介绍 Update of Individual Income Tax ("IIT") Reform
Date : 15:00 ~ 16:00, 2019/01/17
Venue : 上海市浦东新区陆家嘴环路 1000 号恒生银行大厦 17 楼 B 间
 17F, Room B, Hang Seng Bank Tower, No.1000 Lujiazui Ring Road,
 Pudong, Shanghai.
Language : Chinese 中文
Participants : 10~15, 免费参与 No fee involved.

【会议日程及演讲大纲 AGENDA & TOPICS】

我们很荣幸邀请您参与我们的圆桌会议，并且向您简述如下议题：

新个人所得税法后续法规介绍：

自新个税法公布之后，政府在 12 月份相继出台了以下法规：

- 个人所得税实施条例
- 个人所得税专项附加扣除暂行办法
- 其他相关的法规细则

我们将为大家介绍以上新法规的主要内容和关键的留意点，并与大家共享个人和企业应该采取的应对措施。

讲师介绍：

- 韩梅 高级经理

韩梅具有 11 年以上的税务实践经验，提供日常税务咨询和合规服务，擅长转让定价、企业所得税、间接税和并购等业务。

- 陈怡 高级顾问

陈怡具有 10 年以上的税务实践经验，擅长个人所得税业务。

本次圆桌会议将给与会者提供一个分享知识与经验的平台，以及与 10~15 位与会者互相交流的机会。

注册请点击[此处](#)，或使用手机扫描二维码。

To register, please click [here](#) by PC, or scan the QR code below by mobile phone.

Our pleasure to invite you to our roundtable, and to brief you on:

Introduction to new IIT reform regulations:

After the new IIT law is issued, the government issued the following new regulations in December:

- Detailed Regulations of IIT Law
- Measures for Special Additional Deductions
- Other related regulations.

We will introduce the main points, and share with you about the actions for the individuals and companies.

Introduction of the speakers:

- Maggie Han Senior Manager

Maggie has more than 11-year experience in tax area, providing tax compliance and consulting services to many clients. Maggie is an expert in Transfer Pricing, CIT, Indirect Tax and M&A.

- Elena Chen Senior Consultant

Elena has more than 10-year experience in tax area, and an expert in IIT.

The roundtable provides a platform to share knowledge and practical experiences, and allows you mingle with other 10 ~ 15 participants.

